
Alisha Owens 

After pursuing many leads, on October 30, 1989, this writer 
contacted Alisha Owens at the Women's Reformatory in York, 
Nebraska. I spoke with Alisha for approximately three hours, 
during .which ·time she indicated that she had been heavily 
involved in pornographic and sexual activity with various 
individuals in Omaha, including former personnel of the Franklin 
Cr~dit Union.' During this first discussion with Ms. Owens she 
initially.indicated that homosexual activities also occurred 
involving Alan Baer, Harold Anderson and Robert Wadman. 

It should be noted that Ms. Owens remitted this information 
without being ·directly questioned about these specific 
individuals. 

On November 7, 1989, this investigator and staff member, Karen J. 
O:r°miston,. returned to the penal facility in order to take an in­
depth video taped statement from Alisha Owens. 

Following· is the information gained from Alisha during the video 
taped statement. Please note that Alisha signed a Waiver 
indicating that her statement was given voluntarily. See Exhibit 

, A-1. The.penal complex also requested that she sign an Inmate 
, i. Consent Form which is labeled Exhibit A-2. In addition, 

calendars tor the years of 1983 to the present were provided so 
\···;,, that she wpuld be able to pinpoint dates of events. These are 
...• ,::? marked Exhibit A-3. The video taped statement commenced at 11: 38 

AM and terminated at approximately 10:00 PM. There were several 
short breaks taken during which time we changed interview rooms 
due to inmate traffic. The following information was gained from 
the video. taped stat~ment marked Exhibits VID I and II. 

... --), 
·, 

'' - ·J 
..... J 

During the course of the statement, Alisha stated that she first 
became involved with Larry King in August of 1983. Alisha was 
14 years old at this time. She indicated that she met Larry King 
through some boys from Boys' Town, among them Jeff Hubbell. Jeff 
ha~.invited her to a party that next Frid~~ night. 

This first party was held in August of 1983 at a Twin Towers 
penthouse, or top floor apartment. Alisha arrived with Troy 
Boner and Jeff Hubbell at approximately 10:00 PM in a car that 
Troy was driving. Present when they arrived at the party were 
Larry King, Bob Wadman, Alan Baer, Harold Anderson, and other 
adults that Alisha did not identify at this time. Minors present 
were· Larry (Last name unknown), Kris (Last name unknown) of Boys 
Towns, ·a friend of Troy's from Boys Town, Lisa (unidentified 
black'female), and another white female. 

Alisha: e_qtimated that there were approximately six adults and 20 
minors. :-. Jeff Hubbell had told Alisha prior to going to the party 
that ~~er~ would be marijuana, alcohol, and so much cocaine 
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available at this party ·that "she would think it's snowing. '' 
Troy had also told her about this party. Alisha stated that the 
party was held at Alfie Allen's apartment in this building. 

Alisha said that they got very drunk because they could "play 
bartender" and have any kind of drink they wanted. 

At this party a game called "501" was played by the kids while 
the adults watched. This game involves one individual undoing 
another individual's jeans (501 jeans) with their teeth and toes.· 

There was a "professionally made" pornographic tape showing 
portraying two males, approximately age 17, engaging in 
homosexual acts. 

Alisha observed Larry King and Larry (Last name unknown, black 
youth) going into one of the bedrooms. She observed later when 
the black youth emerged from the bedroom that he was tucking in 
his shirt and fastening his pants. Alisha also observed Alfie 
Allen going in and out of this bedroom numerous times. 

She observed a young boy approximately 14 years old sitting on 
Harold Anderson's lap. She then observed this boy and Harold 
Anderson going into one of the bedrooms. 

Alisha observed many people at this party using mariJuana and 
using cocaine. When I asked her if Robert Wadman observed this 
also, she stated that he did observe this activity. 

Alisha observed Alan Baer using "two lines" of cocaine and 
smoking marijuana. 

Alisha said that Wadman stayed for approximately two hours. 

No blatant sexual activity was observed by Alisha at this party. 

Alisha does describe this apartment in detail, including where 
the doors are and how the furniture was arranged. 

Discrepancies on this party: A. said she arrived with Troy Boner 
and Jeff Hubbell, in Troy's car. She later says that Troy Boner 
arrived later. 

The next party was held that next Friday on August 31 or 
September 7, 1983. Again the party was held at the Twin Towers 
penthouse apartment. Alisha went to this party with Troy and 
Danny King. Prior to going to the party, Alisha, Danny, and Troy 
had dinner in the Old Market area. Present when they arrived at 
the party were Alfie Allen, Larry King, Alan Baer, and Robert 
Wadman. Harold Anderson arrived at this party later. Also 
present were two males who were personnel from the French Cafe 
and a female identified as Shelia Calder, who was also employed 
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r-... by the French Cafe. Another individual present was a male in his 
\,_.,, 40's with tinted glasses who was involved with Peony Park. 

/ .. 

Again, pornographic movies were being shown depicting homosexual 
activity. Acid, marijuana, cocaine, and alcohol was available. 
The "501" game was again played. 

Alisha participated in this game and Robert Wadman asked her if 
she could undo his zipper with her teeth. When Alisha balked at 
this, various people at the party teased her and said that, 
"Maybe she's just a little girl and shouldn't be there." She 
then undid Wadman's zipper with her teeth as she knelt on a 
cushion in front of him. As she was unzipping his zipper, he was 
running his fingers through her hair. 

This same night, Wadman .asked Jeff 
virgin. She said that she wasn't. 
AM and 3:00 AM she sat on Wadman's 
lap, he felt her with his hands on 
between her legs. 

Hubbell if Alisha was a 
Then, sometime between 12:00 

lap. While she sat on his 
her breasts, thighs, and 

Sexual activity occured between Danny King and Larry King. Danny 
King performed oral sex on Larry King in a bedroom with Larry 
(Last name unknown). 

A young boy was sitting on Harold Anderson's lap with his pants 
undone. He was stroking the child's penis. The name of the 
child is unknown. 

Alan Baer grabbed Troy Boner and kissed him and pulled him close 
to him. They then went into one of the bedrooms. 

~ Photos were taken at this party by various people, and also by a 
professional photographer described as a white male. 

·:)·-. / ' ' 
\. 

Also observed by Alisha were Alan Baer using cocaine and Larry 
King smoking marijuana. 

Peter Citron was present with a male child approximately 11 years 
old and possibly identified as "Andy". He is described as having 
red hair, blue eyes, and a slight build. She stated that Peter 
Citron would pay Andy to go to his residence and engage in 
sexual activity. 

Alisha had sexual intercourse for the first time during this 
party with Troy Boner, and she felt that she was "supposed" to 
lose her virginity for the purposes of sex with other individuals 
in this group. 

Alisha received fifty dollars at this party from Jeff Hubbell: 

Discrepancies: She indicates that Peter Citron was there with a 
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r·-\ young boy, however, he was not present when they got there. He 
may have atrived later? 

A third party occurred on the 21st or 22nd or September, 1983, at 
the same Twin Towers apartment. Alisha had turned 15 on 
September 18th. Present at this party were Troy Boner, Alan 
Baer, Robert Wadman, Jeff Hubbell, Larry King, Larry (Last name 
unknown) Danny King, and Harold Anderson. · 

Harold Anderson was "with" Danny King. 

On the above evening, Robert Wadman told Alisha that she was 
pretty and asked her if she was wearing anything underneath her 
clothing. He asked her if she was wearing a bra. Sometime 
around 10:00 PM to 12:00 AM, she was sitting on his lap. He 
indicated to Alisha that he knew she wasn't a virgin and he then 
felt her breasts. He told her that she had nice breasts. He 
felt her genitals and unzipped the zipper to the jumpsuit she was 
wearing. She asked him to stop and he grabbed her wrist very 
tightly and twisted her wrist. 

He then removed her clothing and asked her if she knew what 
fellatio was. He said that he would show her what .it was. He 
then instructed her to perform oral sex. Robert Wadman's pants 
and underwear were down. He pinched her on the breasts. She was 
kneeling on a cushion on the floor and he was stroking her hair 
and her breasts, while she was performing oral sex, and he was 
also grabbing her head and forcing her to perform oral sex on 
him. I asked her if Robert Wadman had made love to her. She 
replied no, that he had sex with her. 

Alisha said that she was afraid during this encounter and.thought 
that Robert Wadman would tell her parents. After this sexual 
activity, she began to cry and went to the bathroom where she 
vomited. 

Wadman then told her that he would buy her a new dress and to go 
to Brandeis on Monday and pick one out. He also told her that he 
would take her to lunch on Wednesday and that she would be able 
to "just walk out of school." He also told her that he was a 
policeman and that he "had a lot of pull." When Troy Boner took 
Alisha home from this party, he told her that Robert Wadman was 
the Chief of Police for Omaha. 

The next Wednesday she met Robert Wadman. He picked her up at 
28th and Dodge at the bus stop. She had walked out of school at 
approximately 1:00 PM on October 3, 1983. She indicated that he 
was driving a brown K~car. They went to the French· Cafe. The 
two owners of the Frerich Cafe, a bartender, and Shelia Calder 
were present at the c~fe. The bartender is described as being 
Greek or Italian, with dark eyes, approximately 5'11", and good 
l°:oking. · 
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Note the previous Monday she had gone to Brande and picked out 
a black lace dress in the basement area of Brandeis. She signed 
her name and address to a slip a paper (receipt) at the store. 
The dress was a size 10 and cost 115.00. (See Exhibit 
A-4 for a photo of the dress.) 

While at the French Cafe, Wadman gave her this dress and said 
that he wanted to show her the wine cellar. They went through 
the kitchen and down some stairs. The kitchen employees did note 
their presence. When Alisha and Robert Wadman arrived in the 
wine cellar, it was actually a storeroom, he wanted her to try on 
the dress and made her 11 1 like a heel" if she didn't do this. 
She removed her clothing and put on the dress. He said that she 
would look better without the dress so she took off the dress and 
he removed her panties and sat her on top of a table and spread 
her legs. He then began touching her and she was crying because 
she was afraid that he would rape her .. He masturbated and 
ejaculated on her. When he ejaculated, she physically drew back 
which made Wadman very angry. She stated that she did not have 
the semen cleaned off the black dress. 

She also stated that Wadman bought her a peach teddy which cost 
50.00. 

Approximately one month later Troy Boner told her "who's who" and 
told her who Harold Anderson, Larry King, and Alan Baer were. 

,_J The next party occurred approximately two weeks later, again at 
the Twin Towers apartment. Bob Wadman was present and from what 
had occurred previously, Alisha stated that she was now afraid of 
him .. 

18"""· Present also were Larry King, Peter Citron, and Alan Baer. Other 
kids were present, among them the black female named Lisa, and 
the female with the blond hair whose name is unknown, and Troy 
Boner and Danny King. 

Cocaine was available. 

~roy Boner and Danny King were using cocaine. 

Alisha wanted to leave but Larry (Last name unknown) told her, 
· "You're not leaving." 

She noted that Alan Baer and Troy Boner engaged in sexual 
~ctivity. 

She stated that Danny King drove her home from this party. 

Please note that sometime prior to this party, she was in this 
apartment. (The apartment became a "hangout" for various kids.) 
She noticed a photo album in the apartment and in the album she 
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~ saw pornographic pictures of herself, Troy Boner, Jeff Hubbell, 
Andy (Last name unknown), and other kids. She noted that no 
adult faces were shown in the photographs. 

J 

Discrepancy: When Alisha is asked later in the tape about the 
album she states that Alan Baer,. Peter Citron, and very young 
boys are were pictured in a pornographic manner. 

When Larry (Last name unknown) observed her looking at these 
pictures, he retrieved a gun, showed it to her, and threatened 
her if she said anything about the photographs. 

In short, Alisha attended numerous parties during the months of 
August, 1983, through December of 1983 where activities of this 
nature occurred. 

Many questions were asked of Alisha regarding her activities and 
the activities of other people in this group of people that she 
became acquainted with during the years of 1983 to 1988. 

Following is information reference sexual activities which she 
was aware of: 

She stated that during parties sexual encounters would occur 
between adult males and minor males. Usually present at these 
"parties" were Larry King, Robert Wadman, Gene Mahoney, Alan 
Baer, Peter Citron, Harold Anderson, and the supeiintendent of a 
school. 

She has witnessed sexual encounters between Troy Boner and Alan 
Baer; Larry King and numerous kids, among them Andy (Last name 
unknown), Danny King~ and Jeff Hubbell; Harold Anderson and a 
young boy; Peter Citron and Andy (Last name unknown}; Peter 
Citron and Chris Parker; and Troy and the superintendent. She 
said that these sexual encounters usually involved oral sex. 

She told me that a photograph was taken of her at a later party 
while she was tied up. It is probable that the photograph was 
taken by Rusty Nelson. She describes Rusty Nelson as having 
·blond hair, mustache, average build, approximately 27 years old, 
and that he has acne scars on his face. She met him in the 
summer of 1985. She also stated that an ex-boyfriend of her's 
may have a nude picture of her which was taken by him. 

Reference group sex, she said that she participated in group 
sexual encounters with Troy Boner, Jeff Hubbell, Danny King, 
Larry (Last name unknown) and Joel Webb. Please, note that all 
of these individuals were minors. During these group sex 
encounters, she stated that Larry King was present and that 
photos were taken of the group sex encounters by tarry King and 
the photographer, Rusty Nelson. She mentions that her hands 
were handcuffed and her feet were tied up. 
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r-'- She describes another photographer who she witnessed emerging 
"'-1 from a bedroom at the Twin Towers apartment as a black male with 

graying hair. 

{-a 
"I 

She states that an individual named Mike Mercer who is a friend 
of Larry (Last name uknown) also attended these parties. 

She said that Alan Baer "cruises" the Old Market area for young 
boys, then takes them back to his office where he has them run 
naked on a treadmill while he watches them. This has been 
corrobated by Troy Boner who did perform this activity· for Alan 
Baer. Troy also told Alisha that he has done this on numerous 
occasions and that Alan Baer would give him money for doing this. 
She saw Alan Baer give him money on numerous occasions. 

She stated that Peter Citron likes very young boys _and that he 
also "cruises" the Old Market area for them. He would give them 
money to clean his house, which would then lead to a sexual 
encounter between the boy and Peter Citron. At one point, she 
had given a ride to the young boy named Andy (Last name unknown) 
to Peter Citron's house in 1987. She also said that she has seen 
Peter Citron and Andy engage in heavy petting and then go into 
one of the bedrooms at the Twin Towers apartment. 

She states that she witnessed a young boy sitting on Bob Wadman's 
lap at a party and that he had his hands between the boy's legs. 
This occurred at one of the first parties she attended. 

She also discussed the activities of Harold Anderson. She said 
that he likes young boys and that his "regular" boy is named 
Jeremy (Last name unknown) and that he was approximately 14 years 
when she witnessed them together. She said that Harold Anderson 
gives money to boys and that she has .seen young boys performing 
oral sex on him. She.stated that she has witnessed Danny King 
performing oral sex on him. She said that he likes to watch the 
" 5 0 1 " game . . · 

She said that she witnessed Larry King taking a bubble bath with 
a male minor identified as Kurt (Last name unknown) in 1983 at 
the Twin Towers apartment. 

I asked her to elaborate on the superintendent she mentioned as 
attending the "parties." She said that he lives approximately 
40 miles from Omaha, is gay, older, balding, wears dark glasses, 
has a larg~ "belly", is in his 40's, has bad teeth, and stands 
approximately 6'. She stated that this individual had sex with 
Troy Boner at the ~win Towers apartment and that he gave money to 
Troy for this. She indicated that Troy has an uncle who is some 
type of school administrator, and that this may be Troy's uncle. 
She stated that this individual may be from Glenwood, Iowa, but 
she is not sure about this. She states that this individual also 
went on plane trips with kids. 
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Discrepancy: This fact is not noted in any of the plane trip 
descriptions. 

Corroboration: You will later see that another witness, Danny 
King, identifies Deward Finch, former superintenent of the Fort 
Calhoun High School as an individual who he had sex with on many 
occasions. He also fits the description as related by Alisha. 

Other information from Alisha was that Troy Boner and Danny King 
were taken to Council Bluffs by adult males for sexual purposes. 

Corroboration: Troy Boner and Danny King relate these events in 
detail in their respective video taped statements. 

She also stated that Danny had stayed in the bedroom in the 
basement of the Franklin Credit Union numerous times. 

Discrepancy: I don't think Danny says this. 

She said that sexual encounters occurred at The Max Bar located 
in Omaha, and at The Run, also a bar in Omaha. A party room was 
mentioned above The Run where this activity took place, however, 
these encounters mostly involved adults. Danny King, Troy Boner, 
Jeff Hubbel, and Joel Webb would participate in sexual encounters 
at· ·The Max Bar. 

Discrepancy: Alisha does not say what, if any, adults were 
there. 

It was her opinion that someone in administration at Boys Town is 
involved and/or aware of these activities because these boys have 
no.trouble getting out of Boys Town to attend these aarties. 

see-~'n aa-1 (1 "iit. ( ;... ~ ~ - o~ 'i3) 
Alisha also describes a forced seiual encounter which occurred· at 
the French Cafe in August of 1985. Present were five boys from 
Boys Town, Tom McKinney, and Judge Theordore Carlson, among 
others. Larry (Lnuk) told her that ''sbmeone is waiting 
downstairs and you'd better be good." When she got downstairs, 
Judge Carlson was waiting for her. At this time, she performed 
oral sex on him. Also regarding Judge Carlson, a previous sexual 
encounter had occurred between them at the Quality Inn located in 
Bellevue, NE. She performed oral sex on Judge Carlson, and the 
encounter lasted approximately 20 minutes~ She stated that Larry 
(Lnuk) drove to this location. This encounter occurred in April 
of 1984. 

It should be mentioned at this time that the individual 
identified as Larry (Lnuk) is known as Larry King's "henchman." 
I have been unable to determine his last name. It wasn't usual 
for the individuals in this group to divulge their last names, 
and it was also common to use aliases. 
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- ____ ,, ____________ _ 

r~ When asked about Shelia Calder, Alisha desribes her as tall, 
\._., 1 blond, big-boned, 5'9'.', attractive, with a very loud voice. She 

said that Shelia Calder had appeared at one of the parties 
briefly to talk to the "fatter" of the two men from the French 
Cafe which were at this party. She also said that Shelia C~lder 
unlocked the doors of the French Cafe when she and Bob Wadman had 
lunch there. She said that Shelia Calder would arrange parties 
at the French Cafe during the afternoon when the cafe was closed, 
and also late at night. 

The relationship between Robert Wadman and Ms. Owens is extremely 
significant reference her testimony. In essence, the 
relationship was initiated by Wadman in the summer of 1983 when 
Alisha was 14 years old when she met him at the first party at 
the Twin Towers. In addition to the French Cafe encounter, she 
had sexual encounters on many, many occasions. She was either 16 

.~ or 1 7 at this time. 

Discrepancy: How old was she? She says that she.is 13 or 14 
when she meets Wadman and then she says that she was 16 or 17 at 
the time of the sexual encounter at the French Cafe. 

She would usually meet with Wadman every Wednesday from January 
of 1984 to May of 1984, in addition to previous sexual 
encounters. At this time, she was a sophomore in high school. 
She would leave school and either Wadman or Larry (Lnuk) would 
pick her up. She said that two individuals probably witnessed 

. her being picked up by Wadman or Larry; Chris Davis or Lee Uris 
(sp). These two individuals were also high school students. See 
Exhibit A-5 for a record of Alisha's absences from school 
obtained from the Superintendent of Omaha Public Schools. 

Discrepancy: RJ questioned Chris Davis who is now living in 
Grand Island and he denied being aware of this activity. 

She and Wadman would then engage in sexual encounters at various 
locations; the Starlight Motel in Council Bluffs, Iowa; the 
Quality Inn in Bellevue, NE; Twin Towers located at 28th and 
Leavenworth, Omaha, NE; and the Holiday Motel in Bellevue, NE. 
She said that sometimes he would have her engage in sex with 
other men at these locations. She stated that pornographic 
photographs were taken of her engaging in sexual activity with 
these other men. She stated that Wadman "slapped her around" at 
the Holiday Motel. She states that Larry (Lnuk) would wait 
outside the motels in his car.as a threat to her. He would also 
"slap her around" if th.ere were any complaints from various men 
about her performance. She said that she knew if she didn't 
"perform" that Larry (Lnuk) would either beat her up, make her 
di~appear, or otherwise hurt her. 

She received no money for these encounters. She was also tied up 
by one of the men and was threatened to be tied up by Robert 
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Wadman .. He would also pinch her breasts and genitals and pull 
her hair. 

The sexual encounters were usually one-on-one at the motels, 
however, at one point Wadman asked her if she would participate 
in a lesbian encounter at the Starlight Motel in Council Bluffs, 
Iowa. This occurred in the Spring of 1984 when she .was 15 years 
old. She declined to participate in the lesbian encounter. 

Alisha was familiar enough with Robert Wadman that she refers to 
him as "Rob." 

She said that everyone in this group called him Rob, however, 
Danny and Troy do not say this. 

It is also possible that Wadman is the father of Alisha's child. 

Did Wadman take a blood test when he was in Omaha recently? 

Also, she said that Wadman telephoned her when he was in 
Washington D.C. and that the call was made from Larry King's 
apartment/residence in that city. Her address at that time was 
1302 North 49th Avenue, Number 1, Omaha, NE. Wadman told her 
that he was at the townhouse there and he wanted her to "talk 
dirty 11 to him over the telephone, which she did. He also invited 
her to come to Washington D.C. for a day, however, she declined. 
She indicated that her telephone at that time was 558-2577. 

Corrobation: The telephone number and records of the townhouse, 
and the telephone number of Alisha's apartment should be obtained 
if this is not the correct number. 

--.. Please note that Alisha became very upset when discussing her 
sexual activities with Bob Wadman, and with other individuals. 
The video was stopped several times so that she c9uld compose 
herself. 

She said that Wadman had told her that Larry King "owes him a 
lot" and that "he has done a lot for Larry King.·" 

Alisha also states that sexual encounters occurred at a house 
located between Pacific and Dodge Street. 

Please note that Alisha gives this investigator two further video 
taped statements during which she relates, among other things, 
further information regarding her relationship with Robert 
Wadman. 

Regarding illegal drug activity, she stated the following: 

She said that Al Lorenzo supplied the drugs for the "parties." 
She describes him as being in his 30's, dark complexion, with a 
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-, big nose and fat lips. She said that she witnessed exchanges of 
\._.,, money and drugs at these parties. 

She also stated that Al Lorenzo supplied drugs to Larry King, Tom 
McKinney, and Judge Carlson. She stated that Alan Baer has his 
own connection. 

She stated that Al Lorenzo had told her that Judge Carlson had 
"gotten him off" during a criminal proceeding. 

She said that she was told P.J. Morgan supplied a lot of drugs. 

She said that approximately eight months ago, from November 7, 
1989, a female pharmacist stole over 100 pills of dioxine (sp) 
and that these drugs ended up at the French Cafe. 

~ Alisha stated that she did not transport drugs. 

Discrepancy: Troy Boner said that she was involved in 
transporting drugs. 

She stated that she witnessed drug transactions at the Starlight 
Motel in Council Bluffs, Iowa. 

Alisha took numerous plane trips at the direction of Larry King 
for sexual purposes. These trips include trips to Los Angeles, 
Kansas City, Pasadena, CA. On these flights were other minors. 

:} Information regarding these flights is as follows: 

·-a ~v 

Commercial Flights 

The first flight occured during her school spring break toward 
the end of March in·l987. She carried a small bag onto the plane 
which she was instructed not to open. She flew from Omaha, NE, 
io Pasadena, CA. Also present were Larry (Lnuk} who handled the 
money that Larry King had given him, and Troy Boner. They 
arrived in Pasadena and went to the beach for four hours, and 
then came back to Omaha. The airline was United and her ticket 
was made out to either "Carmelia" or "Carmen." 

The second commercial flight occurred in May or June of 1987. 
Present were Alisha and Troy Boner. They flew from Omaha to 
Denver to LAX in Los Angeles on United Airlines. Troy and Alisha 
s~ayed at a motel called Carmel By The Sea. 

Upon their return, Troy told her that he was bringing back 
pornographic movies for Alan Baer, which he kept with him in a 
gym bag during the entire flight. 

Corroboration: The motel records should be checked. 

One month later she flew from Omaha to Las Vegas to Pasadena on 
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C United Airlines. Also present on this flight were Troy Boner, 
Danny King, and Jeremy (Lnuk), who was described as Harold 
Anderson's "boy." No other adults were on this flight. 

When they arrived in Pasedena, Larry King and three boys from 
Boys Town were already there. They went to a house that Troy 
Boner had indicated he had lived in during 1980 or 1981. She 
thinks that pornographic pictures were taken of Danny, Jeremy, 
and the three boys from Boys' Town. She does not know the names 
of the three boys from Boys Town. Then, Larry King and these 
kids left the same night, probably on a private plane as they 
were in no hurry to meet a commercial flight schedule. 

Also regarding this flight, she stated that by now she was too 
old to be used sexually and that her main job was to make the 
kids "feel at ease." She was threatened and blackmailed to do 
this, since by now she had a young daughter. 

She stated that a young boy named John (Lnuk) was very upset with 
the sexual advances being made toward him and that she had to 
calm him down. She later saw boxes of labelled videos which were 
possibly taken that day of the kids. 

Corroboration: Do Troy and Danny say they were on this flight? 
Did Troy live at the above-mentioned house is 1981 or 1982? 
Check the flight schedules for private charter companies used by 
Larry King, and also United flights for this time period. 

The next flight occurred in October of 1977. The flight departed 
from Omaha to Kansas City to Las Vegas to LAX in Los Angeles. 
she indicates that the purpose of this trip was to bring drugs 
back to Omaha for Alan Baerr. Again, she flew under the name 

r""' "Carmelia II or ''Carmen. 11 She says that Troy Boner made a cocaine 
buy in an Embassy Suites hotel room for approximately $4,000, and 
that he then put the cocaine around his waist for transporting it 
back to Omaha. She indicates that the hotel was not too far from 
LAX and they stayed for one day, then returned to Omaha. Upon 
their arrival in Omaha, Alan Baer met Troy at the Omaha airport. 
with his car. Alisha drove the car that had been.parked at the 
airport prior to their departure. They all proceeded to Alan 
Baer's office where she witnessed Troy give Alan Baer the 
cocaine, and also witnessed Troy receiving $500.00 to $800.00 for 
his participation. , 

She indicates that Troy would periodically travel back and forth 
betwee~ Nebraska and California to obt~in drugs for Alan Baer. 

Discrepancy: Troy states that Alisha brought the drugs back 
around her waist. 

The next commercial flight occurred in September of 1988, 
departing from Omaha to Kansas City, to Las Vegas, to LAX in Los 
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C Angeles. Alisha and Troy were thinking of moving to California. 
When they arrived at LAX, they rented a car, possibly a Hertz, 
and went to the same house which is located approximately three 
hours.from LAX. They stayed at this house overnight and flew 
back to Omaha the next day. 

The next commercial flight occurred when Alisha flew to Kansas 
City as a "birthday present from the guys." Troy gave her 
$500.00 to spend. Alisha, however, returned to Omaha earlier 
than planned and this group of people were very upset. 

The video tapes marked Exhibits VID I, II, and III explains in 
more detail the activities and events which occurred on these 
trips. 

Private Flights 

The first private flight that Alisha was on occurred in March of 
1984. The flew in a small Cessna. They departed from Sky Harbor 
in Omaha, fueled in Denver, and proceeded to Los Angeles. The 
flight took approximately seven hours. Also present on this 
flight were Larry King, a man from the French Cafe, one pilot, a 
young boy named Aaron (Lnuk) Troy Boner, Danny King, and a young 
boy named Jeremy (Lnuk). 

The plane landed at a small airport in California, and Larry King 
and the two young boys, Aaron and Jeremy, got out of the plane. 
The rest of these passengers flew on to another airport in 
Califorina. Upon their arrival, Danny and Alisha were taken to 
an Embassy Suites type motel, and two businessmen came into their 
room. One man had sex with Danny, and one man had sex with 
Alisha. They received no money. Please note that she said that 
Larry King had ordered her to take this trip. 

The man that Alisha had sex with she describes as "extremely 
weird." He hurt her,· forced to have anal sex, slapped her and 
threw her around. He.took out a knife and threatened her if she 
didn't perform oral sex on him, and threatened to cut off her 
nipples. She was afraid and crying. 

She stated that when the men finally left, that they were both 
very upset. She described Danny as being very upset and angry. 
Their ordeal with these two men lasted approximately six hours. 
Also, they were both afraid to take a shower for fear that the 
men .would come back. 

Alisha and Danny were picked up the next day by Troy Boner and 
the man from the French Cafe. Troy apologized to her. 

Corroboration: Troy indicates in his video statement that 
Alisha, after this ordeal, was extremely upset and "smelled" and 
was a "mess." 
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(---., The plane fueled in Las Vegas, Nevada, flew to Denver 1 Colorado, 
~-' to Lincoln 1 Nebraska, then back to Omaha, Nebraska. 

The next private flight occurred in the summer, possibly July, of 
1984. They departed in a Learjet from Sky Harbor ·in Omaha, NE1 to 
Kansas City. Present on this flight were Alisha, Danny King, Larry 
(Lnuk), and two pilots. 

Upon arriving in Kansas City, Danny and Alisha were taken to what 
she describes as a hotel with a waterfall. She was scared and 
crying. Danny was scared and crying. Danny and Alisha were put 
into a suite and then Larry King and Larry (Lnuk) left them. 

Two men described as "businessmen" then came into the room. One 
had sex with Alisha and one had sex with Danny. 

The individual who had sex with her is described as wearing women's 
underwear and talking "dirty." He wanted to play house, play 
doctor, talked baby talk 1 and after the various sexual encounteres, 
he told her that she was a naughty girl and told her to get down 
on her knees and pray for forgiveness. Aggressive sex occurred in 
including oral sex, and this individual hitting her across the face 
with a belt. This ordeal lasted approximately four hours. 

She indicates that, regarding Danny, one male initially had sex 
with Danny. She indicates that another person enters the room and 
that he is now with two men. 

When all three of these men finally left, it was apparent to her 
that Danny, from his demeanor, had "gone through something." He 
was hurting and "walking funny." 

Later Larry King and Larry {Lnuk) came back to the room drunk and 
headed for the bedroom for the rest of the night. She and Danny 
slept on the couch and the next day they all flew back to Omaha. 

Corroboration: The hotel records should be checked for this time 
period. 

Discrepancy: Danny says in his video statement that Alisha was 
with two men and that he was with one man. 

Please note that Dariny and Alisha were still in their teens when 
these activities, being transported across state lines for sexual 
purposes, occurred. 

Corroboration: Get the ages of Danny, Alisha, and Troy when all 
of these flights occurred. 

She said that Larry King does have his "favorite" pilots and that 
one pilot's name may be David Hughes. 
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C Corroboration: Locate David Hughes. 

She stated that they usually departed from Epply Airfield, KamAir 
or Sky Harbor, and that she saw a lot of money changing hands 
between the pilots and Larry King, during the trip from Pasadena. 
It is possible that the pilots, for money, have altered their log 
books. 

She mentions that at one time she was in the Twin Towers Apartment 
and a pilot was present, visiting with Larry King about altering 
logs. This occurred in the winter of 1986. This pilot is 
described as being 35 to 40 years old, white, with· greying hair. 
She said that he was wearing dark sunglasses and a leather jacket. 
She also stated that she had not seen this pilot on any of the 
flights she was on. 

When Alisha was asked who participated and who was aware of the 
transportation of kids across state lines for sexual purposes, she 
said that Larry King and Alan Baer were aware of this. 
It is probable that other adults were also aware of this. 
She stated that Bob Kerry knew about these activities and that 
Larry {Lnuk) had told her this. Larry (Lnuk) also indicated that 
Bob Kerry knew about the closing of the Franklin Credit Union 
before it fell. 

Other issues discussed regarding Bob Kerry consisted of Alisha's 
statements that she had a friend who works for Dixon and Dixon law 
firm who is reponsible for maintaining the keys to the file room. 
Her name is Jackie Compton, and she has told Alisha that there are 
various documents w:ith Bob Kerry's signature on them that relate 
to the Commonwealth ordeal. This is explained in detail in the 
first video taped statement. 

When questioned about matters relating to money that Larry King 
would spend on these activities she indicated that at one point 
she had witnessed an argument between Larry King and an individual 
identified as Gene (Lnuk). Gene wanted money and Larry King told 
him that he would have to go to the Caymen Islands or Jamaica to 
get it, but that they could make a vacation out of it. Also, at 
one point Larry (Lnuk) told her that "Not all money is clean", and 
referred to a Swiss bank account. 

When she was asked why money wasn't hidden in the United States, 
she said that she had been told that "There are very few places in 
the world where money is 'safe'." She also stated that it's 
possible that accounts, or an account, may be listed under some 
kid's name and social security number. 

She stated that she thought money was being laundered through the 
Cafe Carnival and that Larry King and another "politician" held 

1·- interest in this restaurant. 

~::J 
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r ·-, When asked about her knowledge of other business enterprises 
relating to Larry King, she indicated that she thought he owned 
Precision Bearing and that money may have been laundered through 
there. She also stated that he had interest in or owned a tobacco 
shop. She stated that Larry King's catering business was a 
"farce." 

Further questioning by me about various other matters and 
individuals resulted in the following information: 

*Alisha stated that she last saw Larry King in August of 1988 with 
Troy Boner. She stated that she has had sexual encounters with 
Larry King. She also states that she first met Troy Boner in 1984. 

Discrepancy: Alisha states earlier that she and Troy had attended 
parties at the Twin Towers in 1983. 

r-""' She says that that Joe Caniglia was at one of these parties in late 
1988, and that he had an envelope which she thought could contain 
(drugs or money?) 

Discrepancy: What does Alisha think was in this envelope? 

When asked which bars in the Omaha area serves minors, she said 
that The Run, The Gin Mill, The Mai Tai, The Metro, Moxie's, and 
Luckie's Place serves minors. 

I was., and still am, interested in the murder of a young boy named 
Richard Chadek. When asked if she knew anything about this, she 
stated that she had met a young boy named Richie who is described 
as being approximately 12 years old with blond hair, a round face, 
and wearing a hat and Oshkosh overalls at a one of these parties 
at the Twin Towers. ·she stated that he was with an adult male who 
chewed tobacco and that he was also with Larry (Lnuk). This 
occurred in 1985 or 1986. 

She also stated that she witnessed a young boy identified as 
John (Lnuk) who came out of a bedroom that he was in with Larry 
King and that he was crying. She witnessed that at that time, 
Larry King told Larry (Lnuk) to "take care of him." This occurred 
in the beginning of 1985. 

She stated that Jeff Hubbell, who was involved with this group of 
people, had been admitted for treatment, possibly in November of 
1984 at Epply Methodist Midtown Treatment Center. She stated that 
Larry King was very angry that he was there. Jeff Hubbell then 
disappeared from Omaha at this time, and we have been informed that 
he was just recently located in the West Coast by the FBI. 

Inform the Grand Jury that we should be able to interview Jeff 
Hubbell. 
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She also stated that Jeff Hubbell, a former resident of Boys Town, 
had told her that "something wasn't right" at Boys Town. 
His houseparents at one point at Boys Town were Clara Belle (Lnuk) 
and her husband. At this time, he lived in a satellite house. 

Alisha discusses the friendship between Judge Carlson and Torn 
McKinney, Assistant Douglas County Attorney. She knows an 
individual identified as Mary Devorak who paid both men to receive 
a lighter senterice for a DWI homicide. She paid them 2500.00. She 
stated that McKinney and Carlson are also involved in drug 
activity. 

She stated that she knows Nikki Sowell and a female identified as 
Ginger (Lnuk). She also knows Jamie West, the daughter of Gary 
West who is a good friend of Larry King's. She said that Jamie may 
have also been exploited and/or is aware of these activities. She 
is also acquainted with Gary West and indicated that he is a 
bartender at The Max Bar in Omaha. 

When questioned about satanic cult activity, she said that Troy 
Boner and Danny King were involved in this activity, and that at 
one time Danny King was extremely "anti-God." 

Discrepancy: Both Troy and Danny deny having anything to do with 
cult activity. 

\_J. She also mentioned a house on Leavenworth where there is, or was, 
a pentagram drawn on the kitchen floor. She also saw 
satanic pictures on the walls of this house. The house is 
described as having an old picket fence around it, and is located 
by an Old Horne Bakery building. In addition, she ~tated that she 
saw Bob Wadman coming out of this house on one occasion. 

Corroboration: Shawnetta Moore mentioned that a person actively 
involved in cult activity was a male identified as Kings Horses. 
She said that Larry (Lnuk) who was/is Larry King's "henchman" is 
known as Kings Horses. 

She also indicated that she knows an individual identified as James 
Teddy Broom. She describes him as black, with greasy hair, a flat 
nose, slitted eyes, and that he "walks funny." Said that he does 
the "dirty work" for Larry (Lnuk). 

Corroboration: Shawnetta indicates that Teddy Broom was 
instrumental in satanic cult activity, and threatened her if she 
said anything about what happened at the meetings. Shawnetta Moore 
also indicated that Teddy Broom raped her mother, Bobbie Moore, as 
a warning to her. · 

She knows a white male identified as Damien who is approximately 
23 years old and wears one cross earring and one skull earring .. 
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She knows an individual named Frank Kessler who she thought was 
"very strange" and who always talked about the occult, but wanted 
to get out of it. 

You will also see a transcript of a taped {nterview from Amy Noble, 
who discussed satanic activity and teenage prostitution in Omaha. 
She too mentions Frank Kessler as being involved in cult activity 
See Exhibit A-6 which is the transcript of Amy Noble. 
Alisha stated that Larry (Lnuk) introduced her to Amy Noble. 

She also knew of a social worker identified as Florence Davis who 
may be associated with this group of people. She stated that Larry 
King could "get anybody out of anything" by offering t.hem bogus 
jobs. It is also possible that Florence Davis may be involved in 
"funneling kids" into certain foster homes. 

See a transcribed inte~view with Prudy Knowles (Exhibit Xl6) the 
Director for the Omaha Children's Home for further information 
regarding Florence Davis. 

Another item that she mentions is that she knows of a female who 
previously worked in the US Attorney's Office who is now feeding 
information to Larry King and his lawyers. (Or vice versa) This 
female is described as a white female, attractive, and in her late 
20's. Alisha was informed of this ,by Jackie Compton in January of 
1988, and she also heard this from overhearing a conversation 
between Troy Boner and Larry (Lnuk). · 

Does Troy say that he had a conversation with Larry (last name 
unknown) about this? 

She nqted that Walter Sinuns, an individual who lived in the foster 
home of Charles Payne, a former Omaha Police Officer, was at one 
of the parties at the Twin Towers. 

r_lhen asked about the disappearance of kids in the past several 
years, she stated that they were either sold or murdered. From 
1983 to 1989 she mentioned the following ,individuals as 
disappearing: Jeff Hubbell, John, Gene, and Aaron. 

Discrepancy: Jeff Hubbell has been located by the FBI. 

On this first video taped statement, Alisha also discusses how she 
came to be incarcerated. 

She states that Larry King and Alan Baer wanted Troy Boner and 
herself out of town. They were, therefore, going to move to 
California. She had written checks and according to her, someone, 
possibly Alan Baer, was going to cover these checks. It was her 
understanding that Alan Baer purchased the car that Troy and Alisha 
were going to travel out to California in. Before they left, 
however, she decided to make one more trip back to her apartment 
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(' and pick up some papers or notes that would possibly reveal where 
\.-~ they were going to move to. At this time, she was arrested by OPD 

and all the documents, etc., in her car were confiscated by OPD. 

She then checked into St. Joe's Mental Health Center in October of 
1988. While at this facility, she received a telephone call from 
Troy Boner asking her to walk out of the facility and go with her 
to California. She refused. Troy then said that "she would fry 
for it then." 

Also, after she was arrested, she was let go on a $20,000 signature 
bond, which she thought was very strange. 

Discrepancy: Does this mean she would fry for the bad checks, or 
that she would fry because she wouldn't go to California. 

~· Toward the end of this · video taped statement, I asked she if she 
could identify several photographs. The series of photographs are 
marked Exhibit A-8. The typed results with her signature are 
marked as Exhibit A-9. 

After hearing what Alisha had stated, I myself wondered why some, 
or one of these kids, did not come forward. When asked why kids 
didn't come forward with information regarding their exploitation, 
she stated that the kids received clothes and money, and that they 

( could stay in the Twin Towers apartment whenever they wanted to. 
\__· Threats were also made toward not only the kids, but also their 
_J families. Larry King made a direct threat to Alisha that he "knew 

someone" who would kill her or her family. 

Alisha also gave a video taped statement to me on November 21, 
1989, at the Nebraska Center for Women in York, Nebraska. Again, 

~ a Waiver was read to her and signed by her. See Exhibit A-10. 
The second video taped statement will be marked Exhibit VID III. 

Alisha again discusses how she became incarcerated. She reiterated 
that Larry King and Alan Baer wanted her and Troy Boner out of 
town, so they were going to move to California. She said that they 
had become too old and had become too much of a risk. She said 
that Troy asked to write checks to buy cocaine, which she did, 
believing that Alan ~aer would cover these checks by that next 
Monday. Also, since she knew she was leaving town, she wrote 
numerous other checks, which she alleged Troy actively 
participated in. 

Also, Troy had called her and said that he had received a vehicle 
from Alan Baer. 

Discrepancy: 
bad checks, 

Troy did not say that he participated in writing the 
nor that he received a vehicle from Alan Baer. 

Also, during the time that they were making the plans to move to 
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California, Troy told Alisha to go to the Department of Social 
Security and pick up a social security card. She did so, and 
obtained a card with a different social security number than the 
one she was issued originally. She gives both of these social 
security numbers in the video taped statement. 

She also stated that Alan Baer had given Troy Boner $1450.00 in 
cash which occurred outside in front of the ConAgra building in 
Omaha. She said that the cash was in lOO's and 20's, with one 
fifty-dollar bill. She stated that out of this cash, Troy gave her 
fifty dollars. 

She said that Troy had told her to put together a budget for how 
much money they would need to live on in California. She then put 
together a budget that was much higher than necessary so she could 
"skim" some of the money in case she had to get out of California. 

~ She also requested, and was given, an open-end ticket from 
California, possibly on United. The ticket was in her own name and 
the destination was Omaha-Denver-LAX. She stated that the OPD 
Evidence Department may have this ticket as it may have been in her 
car when she was arrested. 

Corroboration: Ask OPD if they have this ticket. 

She stated that Danny King was also going to move to California 
with them because the house that he had been livirig in had burned 
down and he (Danny) 'thought he would be blamed for the fire. 

She also stated that Danny had lived with a cocaine dealer 
identified as Zeke or Zig (Lnuk). 

Since Alisha was now in trouble regarding the bad checks she had 
written, she went to stay with a friend in Lincoln. 

Corroboration: Locate this friend and ask him if this is true. 
Also, we need his name. 

She estimates that she.wrote approximately $200,000 worth of bad 
checks in several states. She feels that it is possible that Alan 
Baer or Larry King may have covered some of these checks, since she 
was only prosecuted for a few of them. See Exhibit A-12 for 
·information regarding the prosecution of several checks in Douglas 
and Sarpy Counties. 

She stated that Troy Boner did cover a check that she· wrote at Ed's 
Drugstore in the amount of approximately $60.00. 

Alisha's attorney told her that she would probably get probation, 
however, she received three to four years for the checks she had 
written in Douglas County. 

She also explains one of the checks in Exhibit A-13 regarding a 
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check written on her father's company, Owens Contracting and 
Drywall. Sometime during this time, she was harassed by a private 
detective identified as H.D. Mitchell.She also stated that H.D. 
Mitchell is aware of her two social security numbers. 

During the second video taped statement, she again discussed the 
pornography aspect of this case. She said that. Rusty Nelson 
developes his own photographs and that he would more than likely 
have the negatives of the group and individual pornographic photos, 
possibly to blackmail Larry King at a later date. She reiterated 
that Rusty Nelson and Larry King would "direct" these photo.graphic 
sessions. She said that she would cry and try to get out of 
participating in these sessions, but she would be "slapped around" 
if she didn't participate. 

Between the time of Alisha's first video taped statement and her 
second video taped statement, she said that she has called an 
individual named Beverly Clinard who is, or was, a dancer at the 
Last Chance Saloon. Beverly had Rusty Nelson take nude photos of 
her for her husband who was in the penitentiary 1 in exhange for 
"speed ballstl which is a form of cocaine. 

She said that many times Larry King photographed what she termed 
as "dick shots" of, and with, the kids, among them Danny King, Troy 
Boner, and Jeff Hubbell. She also reiterated that there were 
pornographic photos of Harold Anderson and Alan Baer in the photo 
album that she saw at the apartment at the Twin Towers. 

Discrepancy: Do Troy and Danny say this? 

Regarding further information regarding the parties she attended, 
she stated that during many of these parties and sexual encounters 
she would black out, probably due to being given a "Blue Hawaiin", 
a drug that tastes like peppermint. She would wake up many times 
with only a blanket wrapped around her. 

She stated that there are probably more pornographic photos of her 
due to being given the "Blue Hawaiin", which she said is 
chlorohydrate, and not being able to remember what always occurred. 
She said that she was instructed to make "Blue Hawaiin's" for other 
kids as well. 

She also said that Larry King would pick up kids to bring to his 
parties. She alio said that Harold Anderson and Peter Citron would 
pick up kids to bring to the parties. 

She again stated that Shelia Calder would "arrange things" for 
various parties, and would also make appearances at some of the 
parties. She stated that Joe Caniglia appeared at several of these 
parties. 

On the second video taped statement, she corrects herself regarding 
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-, the date of her sexual encounter with Judge Carlson. She stated 
~~-- that it was 1986, not in 1985. 

She states that Alan Baer and Troy Boner would meet at the Quality 
Inn Motel in Bellevue for sexual encounters as recently as 1988, 
and that the room would be registerd in Troy's name. She stated 
that they would meet on the 21st or 22nd of each month. 

Corroboration: Get the records from the Quality Inn for this time 
·period. 

She also states that Alfie Allen had been given a Mercedes Benz by 
Larry King, and that Alfie was very upset when the money stopped 
coming in because of the closing of the Franklin Credit Union. 
She stated that he was a parking lot attendant at the French 
Cafe during the years of 1984 to 1987. 

~ 
1 Toward the end of this video taped statement, she was again shown 
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photos. These photos were of varipus District Judges. 

Discrepancy: She did not identify Judge Carlson. 

She also remitted several photographs of herself in the black dress 
that Bob Wadman had purchased (Exhibit A-4). She also remitted 
a picture of herself and her child, which she believes to be Bob 
Wadman's child. (Exhibit A-15). 

Alisha again remitted a video taped statement to me on February 3, 
1990 1 at the Women's Reformatory in York, Nebraska. This video 
taped statement is marked Exhibit VID VIII. 

She relates the names of the teachers she had while she was in high 
school. She states that in order to get out of school so that she 
could participate in these activities, she had numerous doctors' 
notes that either Larry King or Bob Wadman gave to her to present 
to school officials. She does not know whose handwriting was on 
the notes, but she thinks that the handwriting may be Bob Wadman's 
or Larry King's. 

Corroboration: Are these written notes in her file at the. shcool? 
Whose handwriting are they in? 

Other information gained from Alisha indicated that at one time a 
uniformed OPD officer saw her with Bob Wadman when she and Wadman 
were parked at a stoplight. He told her to put her head down as 
if she were looking in her purse, and he then squeezed her on the 
knee and hurt her and told her not to look up. She stated that 
the police officer was a white male. 

Corroboration: Find out who this officer is. 

She states that when she got speeding tickets and she couldn't 
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-,. reach Bob Wadman, that she would call Alan Baer and the tickets 
would always be taken care of. She cites one example which occurrd 
in August of 1986 when she received a speeding ticket in Glenwood, 
Iowa, for traveling in excess of 100 miles per hour. She was 
afraid of losing her license so she made some telephone calls to 
California, and the ticket may have been taken care of by Alan 
Baer. 

) 

Corroboration: Check the court records in Glenwood, Iowa. 
Who did she call in California? 

Alisha said that in April or May of 1984 when her parents were out 
of town, that she had a large party at her parent's house. 
Approximately 300 kids attended this party. She had told Wadman 
that she was going to give this party on the Wednesday prior to the 
party. It was a very loud, boisterous party, however, not once did 
any police officer respond to neighbors' complaints about the party 
and kids parking their cars on the neighbors' lawns. 

Corroboration: Ask the neighbors who lived in that neighborhood 
at that time if they remember this party? 

She again discussed the parentage of her child. She said that she 
is 99. 9 percent sure that her child is Bob Wadman' s, and that 
conception occurred in August of 1984. She had sexual intercourse 
with him on August 8th, August 10th, August 17th, and August 22nd. 
All of these sexual encounters occurred at the Starlight Motel, 
with the exception of August 10th which occurred at the Twin Towers 
apartment. 

She did state, however, that she had sexual intercourse with two 
other men during the month of August. 

She had sexual intercourse on August 1st with an individual who 
she does not know the name of. This occurred on a Wednesday at 
the Starlight Motel in Council Bluffs. She describes this 
individual as a white male, 5'11", with auburn hair, and freckles 
on'his back, and very hairy. She said that he was in his forties. 
She thinks he was a "wealthy 11 man. This sexual encounter lasted 
approximately 20 minutes. 

She had sex with another white male on August 15th at the Starlight 
Motel. This too was on a Wednesday. She describes this man as 
having a pot belly, 5'10" tall, and in his late forties or early 
fifties. She said that he was a "talker" and a "slobberer", and 
that he wore glasses because he had a dent on the bridge of his 
nose that glasses make. She further describes him as balding with 
grayish/white hair. He wore a wedding band with a large diamond 
in the center and two smaller diamonds on either side. This sexual 
encounter lasted approximately two hours, during which time he 
woYld occasionally hit her. 

23 



) 

'·;,·· \, .. 
',•. 

Other information gained from Alisha was that Bob Wadman always 
carried a gym bag in the backseat of his car which she thought may 
have been for a racquet club since he liked to play racquetball. 

She describes in the third video taped 
physical characteristics reference his 
characteristics. 

statement Bob Wadman' s 
genitals, and other 

Also, she said the Wadman did not get along with one of his sons, 
at least at that time, and that one of his daughter's name was 
Christine. 

Corroboration: Does Wadman have a daughter named Christine? 

Alisha Owens has been very cooperative with me regarding this 
investigation. The ordeal, however, has been horrendous for her. 
I would like to submit to you three letters that she wrote to me 
regarding her fear and anguish at having to relive these events of 
her past. See Exhibits A-17, A-18, and A-19. 

One of my main concerns for not only Alisha, but the other victims 
as well, was that of protection. I had expressed my concerns many, 
many times to the committee and the committee's counsel. See 
Exhibit A-20 for Senator Schmit's reponse to a request for 
protection. After receiving the senator's response, I then 
submitted a letter to John Stevens Berry, counsel for the 
committee, requesting protection of the victim/witnesses. See 
Exhibit A-21. 

***It is my recommendation that the following individuals and 
documents be supoenaed regarding the testimony of Alisha Owens: 

1. Jeff Hubbell; A resident of Boys' Town who attended many 
parties with Alisha. 

2. Alfie Allen; He was living in the apartment at the Twin 
Towers where the parties were held. 

3. The two owners/managers of the French Cafe; They were at 
parties, and one of them was also on plane trips. 

4. Shelia Calder; She put together parties for Larry King which 
kids attended. She was an employee of the French Cafe. 
She was also present at the French Cafe when Alisha and Bob Wadman 
had lunch there. 

5. Documents and materials obtained from Peter Citron's apartment 
when he was arrested. It is imperative that this material is 
viewed, not only to determine the boys' last names mentioned by 
Alisha, but also to determine what other kids were abused by Peter 
Citron. 
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; -°"" 6. Records from what was formally Brandeis to determine the 
~~/ payment of the dress. and teddy that Wadman bought Alisha . 

l 

!~ 

. 
7. The bartender who was present at the French Cafe when Alisha 
had lunch with Wadman. 

8. The kitchen help who was employed at the French Cafe at the 
time that Alisha and Wadman had lunch there. 

9. Larry (Lnuk); ~his may be Larry Walker. This individual was 
not only Larry King's "henchman", but also attended most of the 
parties. He· also monitored Alisha during her forced sexual 
encounters at the various motels and threatened her if she didn't 
"perform" of there were complaints from the men she had sexual 
encounters with. He was also on plane trips. 

10. Rusty Nelson; A photographer that took many photos at the 
parties, probably pornographic. 

11. Mike Mercer; A friend of Larry (Lnuk). He attended many of 
these parties. 

12. The owners of The Max Bar and The Run; Sexual encounters 
occurred in the upstairs level of these establishments. 

13. Judge Theodore Carlson; 
Alisha. 

Had forced sexual encounters with 

14. Tom McKinney; Present at a party at the French Cafe when 
Alisha was forced to have sex with Judge Carlson. Also knowledge 
of drug activity, his own and others. 

15. Mary Devorak; The individual who told Alisha that she paid 
both Tom McKinney and Judge Carlson 2500. 00 to get a lighter 
sentence for a DWI homicide. 

16. Documents and court records relating to DWI homicide of Mary 
Devorak. 

17. Motel records from the Starlight Motel in Council Bluffs, 
· Iowa; the Quality Inn in Bellevue, NE; the Holiday Motel in 
Bellevue, NE; the Crown Center in Kansas City; and the Carmel By 
the Sea Hotel in Los Angeles, for the respective time periods. 

18. The telephone records of the apartment that Larry King 
maintained in Washington, D. C. during the time that Bob Wadman 
called Alisha from there. 

19. The evidence obtained by OPD from Alisha's car the night she 
was arrested at 'her apartment. 
20. Al Lorenzo; Probable drug dealer, and attended parties. 

25 



... J 

~ 
I 

21. All flight records pertaining to the plane trips that Alisha 
talks about. 

22. Hotel records regarding the cocaine buy that Troy Boner made 
in Los Angeles for Alan Baer. 

23. Fuel records for the private planes that Alisha took. This 
would indicate where the plane fueled up, especially on. flights to 
the west coast. 

24. David Hughes; A pilot named by Alisha as one of Larry King's 
favorite pilots. 

25. Jackie Compton; An employee of Dixon and Dixon law firm who 
has information regarding Alisha's allegations about Bob Kerry. 

26. Records and documents from Epply Methodist Midtown Treatment 
Center to verify whether Jeff Hubbell was treated there at that 
time period. 

27. Jamie West; Daughter of Gary West. She may also have been 
exploited in addition to attending parties. 

28. Gary West; A friend of Larry King's who is possibly a 
bartender at The Max and may also have had one or several sexual 
encounters with Larry King . 

29. James Teddy Broom; A "henchman" for Larry (Lnuk) and the 
individual who Shawnetta Moore identifies as raping her mother, 
Bobbie Moore, and participating in satanic cult meetings. 

30. Frank Kessler; An individual identified by Amy Noble and 
Alisha as being involved in cult activities. 

31. Florence Davis; A former case worker who may have been 
involved in funneling kids to certain foster homes where they were 
then exploited. This individual would also have information 
regarding the placement of the Washington/Webb kids and the 
Mcchristian kids. 

32. Walter Simms; A boy who lived in the foster home of Charles 
Payne, who attended a party at the Twin Towers. 

33. Charles Payne; A foster parent who is suspect regarding abuse 
of foster kids, and possibly allowing Larry King and his group to 
abuse and exploit them also. 

34. Records from St. Joe's Mental Health Center regarding when 
Alisha received treatment there. 

35. Documents 
obtained at the 

relating to the "new" 
Social Security Office 
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departure to California. 

36. Regarding the money angle, it was mentioned that money may be 
hidden in Jamaica or the Caymen Islands. This was discussed by 
Larry ( Lnuk) . 

37. Docements regarding ownership in the French Cafe and the Cafe 
Carnival. 

38. Nikki Sowell; May have information regarding this case. 

39. Jeff Stouffer; Attended and was exploited at many parties. 
Would not cooperate with me and denied any knowledge of abuse. 

40. Documents from Ed's Drugstore regarding the check Alisha wrote 
there. 

41. Beverly Clinard; Was, or still may be, a dancer at The Last 
Change Saloon who had Rusty Nelson take nude pictures of her in 
exhange for cocaine. 

42. Joe Caniglia; Alleged by Alisha to have attended several 
parties where abuse and exploitation was occurring. 

43. OPD documents to determine if there were any complaints made 
in April or May of 1984 regarding the party that Alisha had for 
approximately 300 kids. 

44. Gail Holmes; Part owner of Old Market Limousine. Alisha 
alleges that limos were used on many occasions to transport them. 

45. Documents and records from Old Market Limousine to determine 
times, dates 1 and places indicated by Alisha when they rode in 
limos. Also, a list of all the drivers for these time periods. 

46. All of the drivers during the time period for Old Market 
Limousine. 

47. Charles Housman; Old Market Limousine driver. 

48. Mike Williams; Old Market Limousine driver. 

49. Bob Mastin; Security officer at the Twin Towers during this 
time period. 

50. Documents regarding who was residing in the Twin Towers 
apartment where the parties were held. 

51. David Prysti; "Coordinator" for Larry King. Present on many 
flights. Refused to cooperate when an attempt to interview him, 
by subpoena, was made. Mr. Prysti pled the 5th Amendment. 
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52. Sandy Rhode; Personal secretary to Larry King for many years. 
She probably handled many details of Larry King's personal life 
and schedule as well. 

53. Papers, documents, letters, etc. removed from Sandy Rhode's 
desk and file cabinets by the IRS and/or NCUA. 

54. Andrew Baran; Photographer who denies taking pornographic 
photos at parties, however, it is possible that he did so. 
He was interviewed by me when he denied this. 

55. Father Val Peters; Director of Boys Town, reference how Boys 
Town kids got out of Boys Town to attend parties. Also, how many 
kids, who they were regarding kids Larry King hired to "help with 
his lawn." 

56. Father Hupp; Reference how kids got out of Boys Town to 
attend parties, how many kids, and who they were regarding kids 
Larry King hired to "help with his lawn." 

57. The two State Patrol Investigators who forcibly interviewed 
Alisha at the York facility, and who told her that there was no 
Franklin Legislative Committee. 

58. Terry Weise; A former driver for Old Market Limousine and 
employee and/or lover of Larry King. 

J 59. Doug Jasa; Was on many flights. Handled "security" for Larry 
King. Has been interveiwed by me, however, he had no information. 
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60. Dan Kane; Former employee of FCU. Currently works for Doug 
Jasa. Was on many flights. 

61. Casey Randall; Former lover and/or employee of Larry King. 
Attended parties and was on flights. 

62. H.D. Mitchell: The private investigator who was aware that 
Alisha has two different social security number. 

Perpetrators: 

1. Larry King 

2. Bob Wadman 

3. Harold Anderson 

4. Alan Baer 

5. Deward Finch 

6. Peter Citron 
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